

မူဝါဒပေါ်လစီ JLCE - ရှေးဦးသူနာပြုနှင့် အရေးပေါ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှု

ကျောင်းသား မတော်တဆထိခိုက်မှုများ သို့မဟုတ် နာမကျန်းဖျားနာမှုများ

အရေးပေါ် ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုမှလွဲ၍ မည်သည့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ကုသမှုများကိုမျှ ကျောင်းအတွင်း ခွင့်ပြုမည်မဟုတ်ပေ။ ရှေးဦးသူနာပြု စောင့်ရှောက်မှုဆိုသည်မှာ မတော်တဆထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် ရုတ်တရက် နာမကျန်းဖျားနာမှု ဖြစ်ပေါ်လာသည့် အခြေအနေတွင် အကောင်းဆုံး အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးမှ လက်ဝင်း ချက်ချင်း ကူညီထောက်ပံ့ပေးခြင်း ဖြစ်သည်။

နာမကျန်းဖျားနာမှု သို့မဟုတ် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှုသည် ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုပေါ်တွင်၊ ကျောင်းကားများပေါ်တွင်၊ ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှု ပြင်ပ ကျောင်းမှ ကြီးကြပ် ကွပ်ကဲမှုပြုသည့် အုပ်စုများမှန်သမျှတွင်၊ သို့မဟုတ် ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်နှင့်နီးစပ်နေသည့်နေရာတွင် ကျောင်းဝန်ထမ်းများ၏ ရှေ့မှောက်၌ ဖြစ်ပေါ် လာခဲ့ပါက ကျောင်းဝန်ထမ်းရေးရာအနေဖြင့် အဆိုပါ နာမကျန်းဖြစ်နေသော သို့မဟုတ် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိထားသော ကျောင်းသားများအား အရေးပေါ် စောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်းသည် သင့်တော်မှုရှိပြီး ဥပဒေနှင့်အညီဖြစ်ပေသည်။ ကျောင်းကားပေါ်တွင် ပြင်းထန်သော အရေးပေါ်အခြေအနေများ ဖြစ်ပေါ်လာ သည့်အခြေအနေတိုင်းတွင် အရေးပေါ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်မှုအား ရရှိရန်အတွက် ကျောင်းကားမောင်းသူအနေဖြင့် အနီးစပ်ဆုံးသော ဆေးရုံသို့ တစ်ပါတည်း မောင်းချသွားရပေမည်။

မှူးမှူးသွားသည့် ကိစ္စရပ်အခြေအနေတွင် အမိုးနီးယား အနံ့ပေးဂျုံသည်မှလွဲပြီး မည်သည့် ဆေးဝါးကိုမျှ ပေးခြင်း မပြုရပေ။ ခေါင်းကိုက်မှု သို့မဟုတ် နာကျင် ကိုက်ခဲမှုအတွက် အက်စပရင်ဆေးပေးခြင်း၊ သို့မဟုတ် ဆိုဒီယမ် ဘိုင်ကာဘွန်နိတ်ပေးခြင်းအား တားမြစ်ထားသည်။

ကျောင်းသားများနှင့်သက်ဆိုင်သော နာမကျန်းဖျားနာမှုများ နှင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှုများအား ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းသည့် မူဝါဒပေါ်လစီများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်ဆောင် ရွက်မှုများ အစရှိသည်တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ဝန်ထမ်းရေးရာ ယူနစ်တစ်ခုစီမှ ရင်းနှီးကျွမ်းဝင် နေအောင်ပြုလုပ်ထားရန်မှာ ကျောင်းအုပ်များနှင့် ဌာနမှူးများ၏ တာဝန်ပင်ဖြစ်ပေသည်။ အဆောက်အဦးတစ်ခုတွင် အနည်းဆုံး တစ်ဦးတစ်ယောက်သည် အထူးရှေးဦးသူနာပြုဆိုင်ရာသင်တန်း ရရှိထားသင့်ပေသည်။

အားလုံးသော ကျောင်းသားများ၏ အရေးပေါ်အချက်အလက် ကိစ္စများအား ကျောင်းသားများ၏ မိဘများ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူများမှ ကျောင်းစာရင်း သွင်းသည့်အချိန်တွင် နှစ်တိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကျောင်းရုံးခန်းများအတွင်း ဖိုင်တွဲပြု သိမ်းဆည်းထားရပေမည်။

အားကစားအဖွဲ့များအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ မိခင်ကျောင်းတော်မှ အဝေးသို့ရောက်ရှိပြီး ယှဉ်ပြိုင်ပွဲများ ပါဝင်ဆင်နွှဲနေရချိန်တွင် အားလုံးသော အားကစား သမားများအတွက် အရေးပေါ်အချက်အလက် ကိစ္စများ၏ ပွားယူထားသော မိတ္တူကော်ပီများကို နည်းပြများထံသို့ ပေးထားရပေမည်။

ကျောင်းတွင်ပေးသည့် ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှု အတိုင်းအတာထက်ကျော်လွန်သော အပိုဆောင်း ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်မှုအား လိုအပ်သည့် အခြေ အနေတိုင်းတွင် အရေးပေါ်အချက်အလက် ကိစ္စများပေါ်တွင်ရှိသော ညွှန်းဆိုလွှဲပြောင်းမှုများသို့ ဆက်သွယ်မှု ပြုသင့်ပေသည်။ အရေးပေါ်ကိစ္စပေါ်တွင် စာရင်းပြုထားသည့် ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမျှ ဆက်သွယ်၍ မရနိုင်သောအခြေအနေတွင်၊ သို့မဟုတ် အဆိုပါ အရေးပေါ်စောင့်ရှောက်မှုအား ချက်ချင်းလက်ဝင်းလိုအပ်၍ တယ်လီဖုန်းခေါ်ဆိုမှုများ အများအပြား မပြုလုပ်နိုင်သောအခြေအနေတွင် လူနာတင်ယာဉ်အား လိုအပ်ပါက တာဝန်ရှိ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်အနေဖြင့် 911သို့ ခေါ်ဆိုပြီး Denver မြို့တော်နှင့် ကောင်တီ မီးသတ်ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့သို့တောင်းဆိုကာ၊ ကျောင်းအဆောက်အဦး၏ အမည်နှင့် လိပ်စာ၊ ထိုပြင် ပြည်နယ်ခရိုင်အား ပြောပြရပေမည်။

အနီးစပ်ဆုံး ဧရိယာရှိ မီးသတ်ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့သည် အဆိုပါ အရေးပေါ်ခေါ်ဆိုမှုအား ပြန်လည်တုံ့ပြန်ဖြေကြားပြီး၊ အကယ်၍ လူနာတင်ယာဉ်အား တောင်းဆိုခဲ့သည့် အခြေအနေတွင် Denver ကျန်းမာရေးနှင့် ဆေးရုံးများမှ လူနာတင်ယာဉ်အား ပေးပို့ပေးမည်။ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိထားသော သို့မဟုတ် နာမကျန်းဖြစ်နေသော ပုဂ္ဂိုလ်အား အနီးစပ်ဆုံး ဆေးရုံ အရေးပေါ်ခန်းသို့ ခေါ်ဆောင်သွားကောင်း ခေါ်ဆောင်သွားပေမည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသား ဖြစ်သူ၏ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူသည် ကျောင်းသားအနီးတွင် ရှိမနေခဲ့လျှင် Denver အများပြည်သူပိုင် ကျောင်းဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ကျောင်းသားနှင့်အတူ အဖော်အဖြစ် လိုက်ပါသွားရပေမည်။

ကျောင်းတွင်၊ ကျောင်းစပွန်ဆာပေးသည့် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများတွင်၊ ထိုပြင် အရေးပေါ်အခြေအနေများအား တိုက်ရိုက်ကိုင်တွယ်ရန်အတွက် သမား တော်တစ်ဦးဦး အသင့်ရှိမနေသော အားကစားပြိုင်ပွဲအစီအစဉ်များတွင် ကျောင်းသားများ၏ အရေးပေါ်အခြေအနေများအားလုံးအားကိုင်တွယ်ရန် ဤလုပ် ငန်းစဉ်ဆောင်ရွက်မှုများအား လိုက်နာရပေမည်။

ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုအား စီမံဆောင်ရွက်ခြင်းအတွက် တာဝန်ယူမှု*

မည်သည့်အရေးပေါ်အခြေအနေတွင်မဆို ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုအားစီမံဆောင်ရွက်ခြင်းသည် အမှန်တကယ်သင့်တော်လိုအပ်မှု ရှိမရှိကြောင်းအား ဆုံးဖြတ်ရာတွင် သက်ရောက်မှုရှိသော တာဝန်ယူမှုဆိုင်ရာစစ်ဆေးမှုဆိုသည်မှာ ဗဟုသုတရှိ၍ ဆင်ခြင်တုံးတရားရှိသော သာမန်ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးအနေဖြင့် တူညီသော သို့မဟုတ် ဆင်တူသော အခြေအနေများတွင် မည်သို့ ဆောင်ရွက်မည်ဆိုသည့်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ခြင်းကို စစ်ဆေးခြင်းဖြစ်သည်။

အရေးပေါ်ဖြစ်ကြောင်း သေချာပေါက် လက္ခဏာပြသရမည်ဖြစ်ပြီး၊ နာတာရှည် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှု သို့မဟုတ် ဖျားနာမကျန်းဖြစ်မှု၊ သို့မဟုတ် အရေးပေါ် သဘာဝမဟုတ်သောအခြေအနေများကိုမူ ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှု စီမံဆောင်ရွက်ပေးခြင်း ပြုမည်မဟုတ်ပေ။ သို့မဟုတ် စဉ်ဆက်မပြတ် ကုသမှုပြုရ သည့်အစီအစဉ်တစ်ခုအဖြစ် မှတ်ယူနိုင်ပေသည်။

အရေးပေါ် သို့မဟုတ် မတော်တဆထိခိုက်မှု အခြေအနေတွင်မူ ပုံမှန်အားဖြင့် သင့်တော်သော ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုအား ဆောင်ရွက်ပေးရန် တာဝန်ရှိပေသည်။ ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုအား ပေးသင့်၊ မပေးသင့် ဒို့ဟုဖြစ်မှုအတွက်မူ ဗဟုသုတရှိ၍ ဆင်ခြင်တုံးတရားရှိသော သာမန်ပုဂ္ဂိုလ် တစ်ဦးအနေဖြင့် တူညီသော သို့မဟုတ် ဆင်တူသော အခြေအနေများတွင် မည်သို့ ဆောင်ရွက်မည်ဆိုသည့်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ခြင်း စံသတ်မှတ်မှု များဖြင့် ဆုံးဖြတ်မှုပြုမည်ဖြစ်သည်။

အရေးပေါ်အခြေအနေတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ပြီး၊ အကယ်၍ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးသည် အရေးပေါ် ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုပေးနိုင်သော အခြေအနေအတွင်း ရှိနေခဲ့လျှင် ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်းအတွက် တာဝန်ယူမှုအပေါ် ကြောက်ရွံ့ တွန့်ဆုတ်နေရန် မလိုအပ်ဘဲ၊ မိမိအတတ်နိုင်ဆုံး အကောင်းဆုံး သော စွမ်းရည်၊ ဗဟုသုတဖြင့် ယုံကြည်ချက်ရှိရှိ ဆောင်ရွက်သွားသင့်ပေသည်။ ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှု စီမံဆောင်ရွက်ပေးလိုက်ခြင်းထက် မိမိ၏ ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှု ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းသည် အမှားအယွင်းဖြစ်မည်ကို စိုးရိမ်၍ အလွန်အကျွံ သတိထားဆောင်ရွက်မှုသည် ပို၍ အန္တရာယ်ရှိနိုင် ပေသည်။

အကယ်၍ အရေးပေါ်အခြေအနေသည် ပြင်းထန်နေခဲ့လျှင်မူ ဦးစွာပထမဆုံးဆောင်ရွက်ရမည်မှာ မိဘဖြစ်သူများထံ အကြောင်းကြားသည့်အပြင် သမားတော် သို့မဟုတ် မြို့တော်လူနာတင်ယာဉ်အား ဆင့်ခေါ်ခြင်းဖြစ်သည်။ မှတ်ချက်ပြုထားသည့်အတိုင်း ကျောင်းသားဖြစ်သူအား လူထုကျန်းမာရေး အာဏာပိုင်များထံသို့ လွှဲပြောင်းပြီးသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် ရှေးဦးသူနာပြုစောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် ပုဂ္ဂိုလ်၏တာဝန်မှာ တစ်ခန်းရပ်သွားပေမည်။

*F*Denver အများပြည်သူပိုင်းကျောင်းများအတွက် ဥပဒေဆိုင်ရာအကျိုးဆောင်ရွှေ့ နေမှ ဆောင်ရွက်ပေးသော ရှုထောင့်အမြင်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၅ ရက်၊ ၁၉၆၅ မှ ကောက်နုတ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။*

မွေးစားကျင့်သုံးမှုပြုသည့် အပိုင်းများ စက်တင်ဘာလ ၁ ရက်၊ ၁၉၆၅၊ ဩဂုတ်လ ၁၆ ရက်၊ ၁၉၇၄ နှင့် ဒီဇင်ဘာလ ၁၇ ရက်၊ ၁၉၇၆ ကျင့်သုံးမှုနှင့်အညီ လိုက်နာမှုရှိကြောင်း ပြန်လည်စစ်ဆေးမှု - လက်ကိုင် မွေးစားကျင့်သုံးမှုနေ့စွဲ ဖိုင် - JLCE

ဥပဒေဆိုင်ရာကိုးကားချက်- C.R.S. 13-21-108
C.R.S. 24-10-106.5

အပြန်အလှန်ကိုးကားချက်- JLIB, ကျောင်းသား ထွက်ခွာမှုဆိုင်ရာ သတိပေးချက်များ
JLCD, ကျောင်းသားများထံသို့ ဆေးဝါး စီမံဆောင်ရွက်မှုပြုခြင်း